
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet d. 21 oktober 

 Stadion Allé, afd. 11 - Ikast Andelsboligforening. 

Tilstede var Jan - Anne grethe - Kirsten - Kim- Michael - Songul. 

Fraværende var Azime og FFPT. 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden. 

           Dagsorden godkendt. 

2. Godkendelse af referat. 

           Referat godkendt. 

3. Orientering fra FFPT. 

           Igangsat et nyt hold bydelsmødre. Havegruppen holder afslutning d. 10. nov. 

4. Udarbejdelse af aktivitetskalender. 

           Tysklandstur - Lave Juledekorationer - Juletræ’s hygge - Fastelavn - Grill hygge - Tur til Skelhøje plantage. 

5. Planlægning af juleaktiviteter. 

            Lav din egen juledekoration - tjek opslagstavlerne, tovholder Kirsten og Anne grethe. 

            Tysklandsturen går til Flensborg julemarked - tjek opslagstavlerne, tovholder Anne grethe og Kim. 

            Juletræ’s hygge - juleklip og godteposer, tjek opslagstavlerne, tovholder Michael og Songul.  

6. Status på udemiljø. 

           Kommunen har forkastet lukningen af Stadion Allé. Vi skal komme med en indstilling til, hvad der skal ske. 

           Afdelingsbestyrelsen er enige om at  vi kører videre uden en Rambla, men med en trafiksanering af Stadion Allé. 

7. Orientering fra udvalg/bestyrelsesmedlemmers ansvarsområde  

a.    Genbrugen - dårlig salg, genbrugen lukker ned i vinteren se opslagstavlerne - tovholder Kim og Anne grethe. 

       b.       Havegruppen - Vinterklargør haverne  d. 10 september,  vi snakker om hvordan sæsonen er gået over en kop  

                 kaffe -  fra afdelingsbestyrelsen deltager Anne grethe.  

       c.       Andet - Ingen bemærkninger. 

8. Meddelelser fra beboerne. 

    Der klages over affald i de gamle affaldsskure og urinering i kældrene. 

9. Meddelelser fra administrationen. 

          Afdelingsbestyrelsen må ikke låne lokalet ud til private fester - lokalet må kun bruges til arrangementer som afholdes  

         af Afdelingsbestyrelsen for beboerne 



      Henvendelse fra viceværterne vedr. orden og pis i kældrene. Skal vi have gjort noget?  

           Bestyrelsen kontakter hovedkontoret for videre bearbejdelse. 

10. Møder for bestyrelsen. 

    Næste afdelingsbestyrelses møde er d. 18 november kl. 19. 

    Julefrokost for afdelingsbestyrelsen d. 11 januar 2020. 

11. Evt.  

     Bestyrelsen ønsker at få beboerne til at bruge kommunens storskrald i stedet for containerne som kommer  

     2 gange årlig, da det er et værre svineri og beboerne smider ting og sager ved siden af containerne, som det så  

     efterfølgende er op til viceværterne at rydde op - og det er en forkert holdning at have. 

  


